



Subjek: Kemas Kini Dana Berkaitan Pelaburan – **PRU**Link Asia Managed Fund (PAMF)

Terima kasih atas kesudian anda menjadi pelanggan Prudential Assurance Malaysia Berhad (PAMB) yang dihargai. Untuk membantu anda memanfaatkan kehidupan sebaik mungkin, PAMB bertekad untuk memberikan anda ketenangan minda berkaitan kewangan melalui perlindungan harta dan pengembangan aset.

Sebagai sebahagian daripada komitmen kami untuk mendorong pengurusan dana yang mampan di samping menawarkan potensi prestasi dana yang lebih baik, PAMB akan mengemas kini dana berkaitan pelaburan kami – **PRU**Link Asia Managed Fund (PAMF).

Ringkasan kemas kini dan tindakan yang perlu diambil ialah:

Dana	Apakah perubahan yang akan berlaku?	Tindakan yang perlu diambil	Apakah yang akan terjadi jika tiada tindakan diambil sehingga 4 Julai 2022?
PRU Link Asia Managed Fund (PAEF)	Kemas kini strategi pelaburan berkuat kuasa mulai 16 Julai 2022.	Walaupun tiada tindakan perlu diambil, anda ada pilihan sama ada untuk menukar dan/atau menyalurkan premium berulang kepada dana lain.	Tiada perubahan kepada unit pelaburan sedia ada di dalam dana dan arahan penyaluran premium.

Kami memberi jaminan bahawa tiada yuran yang akan dikenakan susulan perubahan ini dan perlindungan insurans anda tidak akan terjejas.

Sila berhubung dengan ejen/wakil bank anda untuk mendapatkan maklumat lanjut dan/atau bantuan bagi pilihan dana yang lain. Anda juga boleh menghubungi Wakil Perkhidmatan Pelanggan kami di talian khusus ini: +603-2771 2450.

Anda juga boleh melayari <https://bit.ly/PAMBFunds> untuk menyemak butiran dana dan Soalan Lazim untuk mendapatkan maklumat lanjut tentang kemas kini dana tersebut.







Kami sentiasa komited untuk memenuhi keperluan jangka panjang anda. Terima kasih daripada Prudential, teman hidup anda yang dipercayai.

PRUDENTIAL ASSURANCE MALAYSIA BERHAD

[Nota: Ini adalah dokumen yang dijana komputer dan tidak perlu ditandatangani. Maklumat adalah setakat 11 Mac 2022.]

All You Need to Know About Your Impacted Fund(s) / Semua yang Anda Perlu Tahu Mengenai Dana Anda yang Terlibat / 您所需要了解受影响基金的所有信息

If you wish to read more about your impacted fund(s) as indicated on the first page of this Notification Letter and in different languages (English, Bahasa Malaysia and/or Mandarin), please scan the respective QR codes or you may visit the URL links provided below. / *Jika anda ingin mengetahui lebih lanjut mengenai dana yang berkaitan seperti yang tertera di muka surat pertama Surat Pemberitahuan ini dan membacanya dalam lain-lain bahasa (Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan/atau Bahasa Mandarin), sila imbas kod QR yang berkenaan atau sila lawati pautan URL yang disediakan di bawah.* / 如果您想了解更多关于此通知信的首页所显示受影响基金的更多信息，和参考其他不同语言（英文/马来文和/或中文），请扫描相应的二维码或浏览以下提供的 URL 链接。

Fund Name>Nama Dana/基金名字	QR Code/Kod QR/二维码	URL
PRULink Equity Fund (PEF)		https://bit.ly/PAMBPEF
PRULink Managed Fund (PMF)		https://bit.ly/PAMBPMF
PRULink Managed Fund II (PMF II)		https://bit.ly/PAMBPMFII
PRULink Asia Property Securities Fund (PAPSF)		https://bit.ly/PAMBPAASF
PRULink Asia Managed Fund (PAMF)		https://bit.ly/PAMBPAAMF
PRULink Asia Equity Fund (PAEF)		https://bit.ly/PAMBPAEF

Alternatively, you can also view your letter and other materials in the Customer Web Portal (**PRUAccess Plus**) by scanning the QR code or visiting the link below: / *Anda juga boleh melihat surat dan bahan-bahan lain di Portal Web Pelanggan (**PRUAccess Plus**) dengan mengimbas kod QR atau melawati pautan di bawah: / 或者，您也可以从保诚客户网站 (**PRUAccess Plus**) 中查看您的信件和其他保单资料，只要通过扫描二维码浏览以下链接：*



<https://bit.ly/PRUAccessPlus>